
Referat bestyrelsesmøde 5/2-18 hos Henrik, nr. 29 
Til stede: Bjarne Emil, Henrik, Lars, Kai, Michael, Andreas 

1. Status på sag om juletræer på mark med vandindvending 

Dan har gjort et fint stykke arbejde i samarbejde med kommunen og Rebild Vandværk. Vi er 

blevet pålagt at skrive under på en deklaration om udvidelse af fredningsbælte på 10 meter 

fra boringen. Dette vil vi gøre, men det løser ikke problemet med at der indvindes vand fra 

marken hvor der påtænkes at plante juletræer og dermed sprøjte på marken. Dan har 

fortsat bemyndigelse fra bestyrelsen til at køre sagen videre. 

 

2. Status på hundelortekampagne 

Det er og bliver et problem med hundelorte. Vi har ikke for nuværende idéer til hvordan vi 

kan løse dette problem.  

 

3. Status på fældning af træer mod øst og mod syd samt mod vest på overdrevet 

Vi afventer oplæg fra Jens Vinge. Kai følger op med Jens. Kai snakker med Peter Henneby 

omkring kontakt til grundejeren af marken omkring fældning af træer i læbælt. Der besluttes 

at leje en stubfræser til at kappe rødder over langs stien mod øst samt fjerne stubber i 

runder 2 på arbejdsdagen. 

 

4. Forberedelse af generalforsamling 15/3-2018 kl. 19.30 (Søren og Andreas er på valg) 

Michael laver indkaldelse til generalforsamling. Andreas printer og deler rundt senest 1/3. 

Kai booker Rebildhus. Andreas modtager genvalg. Kai snakker med Søren om Søren 

modtager genvalg.  

 

5. Regnskab for 2017 og budget for 2018 

Kai fremlægger regnskab og budget. Prisen på containere er relativ høj, bestyrelsen mener 

det bør diskuteres på generalforsamlingen om vi skal forstætte med containerordningen. 

 

6. Evt. 

- Vi skal have fjernet græs langs stamvejen og langs stamvejsfortovet, Bjarne vil gå en tur 

med ukrudsbrænderen. 

- Vi har mange mulvarper, Bjarne vil gå i krig med dem 

- Lars har taget billeder af sunken asfalt ved kloaker og sendt til kommunen. Kommunen er 

endnu ikke vendt tilbage. Det kan være rotter. Vi vil kontakte kommunen som 

grundejerforening for at få styr på rotterne. Andreas og Bjarne vil tage billeder og sende til 

kommunen 

- Kai kontakter Peter Henneby omkring opretning af Brændeskoven, den vej er groet til  

- Bjarne har fået henvendelser ang. afbrænding af Sankt Hans bålet, vi vil brænde det af til 

Sankt Hans. 

 


